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Legislatívno - právna komisia pri MsZ v Seredi 
–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Zápisnica zo zasadnutia Legislatívno-právnej 
komisie zo dňa 17.09.2024 

Zasadnutie Legislatívno – právnej komisie sa uskutočnilo v utorok 17.09.2024   
v malej  zasadačke na MsÚ v Seredi. 

 
Začiatok zasadnutia:       16.30 hod. 
Koniec zasadnutia:           20.00 hod  

  
Prítomní:     JUDr. Edita Červeňová (EČ), Michal Irsák (MI), JUDr. Dagmar Borovská (DB,) JUDr.    
                     Martin Takáč (MTa), JUDr. Martin Hudák (MH),), JUDr. PhDr. Marek Tóth, LL.M. (MTo)  
Ospravedlnení:  Mgr. Peter Janda (PJ) 

  Hostia:  Ing. Ondrej Kurbel (OK), RNDr. Denisa Bartošová (DB), Ing. Mária Fačkovcová 
(MF), Mgr. Silvia Kováčová (SK), Bc. Zuzana Vohláriková (ZV), JUDr. Roman 
Lauko, JUDr. Andrea Gašparovičová 

Verejnosť:      
Program:  

1.)Otvorenie 
 

2.)Návrh všeobecne záväzného nariadenia mesta Sereď č. 5/2024, ktorým sa mení a 
dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie mesta Sereď č. 7/2019 o určení výšky 
príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach, 
ktorých je mesto Sereď zriaďovateľom v znení neskorších nariadení.                      

                                                                                                            (vedúca odd. ŠŠaK) 

3.)Návrh Všeobecne záväzného nariadenia  č. 4/2024 o niektorých podmienkach 

držania psov        (vedúca odd. ŽP) 

4.)Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 6/2024 o zákaze požívania 

alkoholických nápojov na území mesta Sereď            (prednostka MsÚ) 

5.)Nakladanie s majetkom mesta Sereď                       (oddelenie právne a majetkové) 

A. Zámer nájmu  majetku mesta       (referent odd. právneho a majetkového)  

1. Pozemok na Nám. slobody – vlastníci bytov a nebytových priestorov 

2. Pozemok na Čepeňskej ulici- Andrej Hosporovič 

B. Nájom majetku mesta    (referenti odd. právneho a majetkového) 

1. Pozemky na Komenského ul. za účelom vybudovania objektových 

odovzdávajúcich staníc tepla (OST), ktoré budú slúžiť na dodávku tepla pre 

objekt MŠ Komenského a objekt ZUŠ J. Fischera - Kvetoňa v Seredi, v súvislosti 

s realizáciou stavby : „Prepojenie kotolní K1 a K2, výmeny rozvodov a OST s 

využitím NFP“  

2. Pozemok na Čepeňskej ulici- Lukáš Uhrič  

C. Zámer prevodu majetku mesta   

1. Pozemok na  Poštovej ul. – manželia Macháčoví 

2. Pozemok na  Poštovej ul. – manželia Streckí 
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3. Pozemok na ul. Andreja Hlinku- Anton Chmelár 

4. Pozemok na Hviezdoslavovej ulici – ZDIS, a.s. 

D. Prevod majetku mesta       (referent odd. právneho a majetkového ) 

1. Pozemok na  Strednočepeňskej ul. – manželia Slobodoví 

E. Výpožička majetku mesta   (referent odd. právneho a majetkového ) 

       

1. Spôsob nakladania s majetkom mesta Sereď – výpožička pozemku na 

Vinárskej ul. za účelom prevádzkovania automatickej stanice kvality ovzdušia 

v meste Sereď  

F. Zriadenie vecného bremena  (referent odd. právneho a majetkového )

  

1. Pozemok na Hviezdoslavovej ulici- ZDIS, a.s. 

G. Nadobudnutie majetku    (referent odd. právneho a majetkového )

     

1. Nebytový priestor Komenského ul.  – Vladimír Hladký 

H. Schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže - Poliklinika     (vedúci odd. 

právneho a majetkového) 

CH. Zrušenie uznesenia č. 210/2023           (referent odd. právneho a majetkového ) 

6.)Rôzne 
 

7.)Záver 
 
 
BOD č. 1 
Zasadnutie komisie otvorila predsedníčka komisie JUDr. Edita Červeňová. Privítala prítomných 
členov a predniesla návrh programu zasadnutia komisie. Navrhla doplnenie programu do bodu 
Rôzne z programu MsZ bod č.19 – Odsúhlasenie stavebných úprav a odpisovanie technického 
zhodnotenia predmetu nájmu a členovia o navrhovanom programe hlasovali.  
 
Uznesenie č. 50/2024 
JUDr. Edita Červeňová oboznámila členov o navrhovanom doplnenom programe v bode Rôzne – 
Odsúhlasenie stavebných úprav a odpisovanie technického zhodnotenia predmetu nájmu 
a komisia o takto predloženom návrhu hlasovala. 
Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 6                         EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0 
 
BOD č. 2 
Materiál predniesla Mgr. Silvia Kováčová, vedúca Oddelenia školstva, športu a kultúry. 
Rozprava 
 
Uznesenie č. 51/2024 
Legislatívno-právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia mesta Sereď č. 5/2024, ktorým sa mení a dopĺňa všeobecne záväzné 
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nariadenie mesta Sereď č. 7/2019 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v 
školách a školských zariadeniach, ktorých je mesto Sereď zriaďovateľom v znení neskorších 
nariadení a odporúča Mestskému zastupiteľstvu na zasadnutí dňa 19.09.2024 uzniesť sa na 
návrhu Všeobecne záväznného nariadenia v predloženom  znení.  
Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 6                         EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
BOD č. 3 
Materiál predniesla Bc. Zuzana Vohláriková, vedúca Oddelenia životného prostredia. Informovala 
členov o výhradách pána kontrolóra. V dôvodovej správe bude úprava, ale doplnená bude len 
ústne na MsZ vzhľadom k tomu, že materiál už bol zverejnený pre verejnosť.. 
Rozprava 
MTo – v §4 – neuvažovalo sa obmedziť pohyb psa aj počas konania jarmoku? 
ZV – nemám problém doplniť do VZN aj túto pripomienku. Je to prvotné VZN, bude určite časom 
doplňované podľa skutočností z reality. 
 
Uznesenie č. 52/2024 
Legislatívno-právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala Návrh všeobecne 
záväzného nariadenia  č. 4/2024 o niektorých podmienkach držania psov a odporúča Mestskému 
zastupiteľstvu na zasadnutí dňa 19.09.2024 uzniesť sa na návrhu Všeobecne záväzného 
nariadenia v predloženom znení.  
Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 5                         MI, DB, MTa, MH, MTo    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 1         EČ 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
BOD č. 4 
Materiál predniesla pani prednostka RNDr. Denisa Bartošová.  
Rozprava 
 
Uznesenie č. 53/2024 
Legislatívno-právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia č. 6/2024 o zákaze požívania alkoholických nápojov na území mesta Sereď                                                           
a odporúča Mestskému zastupiteľstvu na zasadnutí dňa 19.09.2024 uzniesť sa na navrhovanom 
znení Všeobecne záväzného nariadenia po zapracovaní pripomienky: v § 3 doplniť písmeno d) 
,,iné verejné prístupné miesta, na ktorých sa uskutočňujú príležitostné trhy v súlade s osobitným 
predpisom4.“ s  poznámkou pod čiarou k odkazu 4:  
,,Všeobecne záväzné nariadenie mesta Sereď č.2/2015, ktorým sa upravuje predaj výrobkov 
a poskytovanie služieb na trhových miestach zriadených na území mesta Sereď a vydáva trhový 
poriadok pre mestské trhovisko a príležitostné trhy, a ktorým sa zrušujú niektoré všeobecne 
záväzné nariadenia mesta Sereď v znení neskorších nariadení. 
Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 5                         EČ, MI, DB, MH, MTo    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0 
NEHLASOVAL: 1          MTa 
 
Uznesenie č. 54/2024 
Legislatívno-právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia č. 6/2024 o zákaze požívania alkoholických nápojov na území mesta Sereď                                                           
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a odporúča Mestskému zastupiteľstvu na zasadnutí dňa 19.09.2024 uzniesť sa na návrhu 
Všeobecne záväzného nariadenia po zapracovaní pripomienky. Do prílohy č.1 k Všeobecne 
záväznému nariadeniu mesta Sereď o zákaze používania alkoholických nápojov na území mesta 
Sereď doplniť areály materských škôl na Pažitnej ulici a Murgašovej ulici a ulice Pažitnú, 
Murgašovu a Svätoplukovu. 
Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 2                         EČ, DB    
PROTI: 1         MI 
ZDRŽAL SA: 3         MTo, MH, MTa 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 55/2024 
Legislatívno-právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala návrh Všeobecne 
záväzného nariadenia č. 6/2024 o zákaze požívania alkoholických nápojov na území mesta Sereď                                                           
so zapracovanými pripomienkami a odporúča Mestskému zastupiteľstvu na zasadnutí dňa 
19.09.2024 uzniesť sa na znení návrhu všeobecne záväzného nariadenia po zapracovaní 
odsúhlasenej pripomienky. 
Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 6                         EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo, 
PROTI: 0          
ZDRŽAL SA: 0         
 
 
BOD č. 5  

Nakladanie s majetkom mesta 
A. Zámer nájmu  majetku mesta       (referent odd. právneho a majetkového)  

1. Pozemok na Nám. slobody – vlastníci bytov a nebytových priestorov 

Rozprava 

 

Uznesenie č. 56/2024  

Legislatívno-právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala zámer nájmu 

majetku mesta – Pozemok na Námestí slobody – vlastníci bytov a nebytových priestorov 

a odporúča MsZ zámer nájmu prerokovať. 

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 6                         EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0 
 

2. Pozemok na Čepeňskej ulici- Andrej Hosporovič 

Rozprava   

 

Uznesenie č. 57/2024  

Legislatívno-právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala a schvaľuje 

skončenie nájomnej zmluvy Ev.č. 899/2023 -  Jaroslav Šulan vs. Mesto Sereď - nájmu majetku 

mesta – Pozemok na Čepenskej ulici a odporúča MsZ zámer nájmu prerokovať.                 

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 6                         EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0 
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Rozprava o druhej časti návrhu na uznesenie MsZ 

 

Uznesenie č. 58/2024  

Legislatívno-právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala zámer nájmu 

majetku mesta – Pozemok na Čepenskej ulici – Andrej Hosporovič a odporúča MsZ zámer nájmu 

prerokovať.                 

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 6                         EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0 

 

B. Nájom majetku mesta    (referenti odd. právneho a majetkového) 

1. Pozemky na Komenského ul. za účelom vybudovania objektových odovzdávajúcich 

staníc tepla (OST), ktoré budú slúžiť na dodávku tepla pre objekt MŠ Komenského a 

objekt ZUŠ J. Fischera-Kvetoňa v Seredi, v súvislosti s realizáciou stavby : „Prepojenie 

kotolní K1 a K2, výmeny rozvodov a OST s využitím NFP“     

Rozprava 

 

Uznesenie č. 59/2024  

Legislatívno - právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala nájom majetku 

mesta na Komenského ul. za účelom vybudovania objektových odovzdávajúcich staníc tepla 

(OST), ktoré budú slúžiť na dodávku tepla pre objekt MŠ Komenského a objekt ZUŠ J. Fischera-

Kvetoňa v Seredi, v súvislosti s realizáciou stavby : „Prepojenie kotolní K1 a K2, výmeny rozvodov 

a OST s využitím NFP“ a odporúča MsZ prerokovať    

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 6                         EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0 
 
2. Pozemok na Čepeňskej ulici- Lukáš Uhrič 

Rozprava 

Uznesenie č. 60/2024 

Legislatívno-právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala nájom majetku 

mesta Pozemok na Čepenskej ulici – Lukáš Uhrič a odporúča MsZ prerokovať.   

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 6                         EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0 

 

C. Zámer prevodu majetku mesta   

1. Pozemok na  Poštovej ul. – manželia Macháčoví 

Rozprava 

 

Uznesenie č. 61/2024 
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Legislatívno-právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala zámer prevodu 

majetku mesta Pozemok na Poštovej ulici – manželia Macháčoví a odporúča MsZ prerokovať    

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 3                         EČ, MTo, DB,    
PROTI: 1         MI 
ZDRŽAL SA:   2       MH, MTa 
Uznesenie nebolo prijaté. 

 

2. Pozemok na  Poštovej ul. – manželia Streckí 

Rozprava 

 
Uznesenie č. 62/2024 
Legislatívno-právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala zámer prevodu 

majetku mesta Pozemok na Poštovej ulici – manželia Streckí a odporúča MsZ prerokovať    

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 3                         EČ, MTo, DB,    
PROTI: 1         MI 
ZDRŽAL SA 2:         MH, MTa 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
3. Pozemok na ul. Andreja Hlinku - Anton Chmelár 

Rozprava 

 

Uznesenie č. 63/2024 

Legislatívno-právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala zámer prevodu 

majetku mesta Pozemok na ul. Andreja Hlinku – Anton Chmelár a odporúča MsZ prerokovať    

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 4                         EČ, MI, DB,, MH    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 2         MTo, MTa 
 
4. Pozemok na Hviezdoslavovej ulici – ZDIS, a.s.  

Rozprava 

 

Uznesenie č. 64/2024 

Legislatívno – právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala zámer prevodu 

majetku mesta Pozemok na Hviezdoslavovej ulici – ZDIS, a.s. a odporúča MsZ prerokovať    

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 5                         EČ, DB, MTa, MH, MTo    
PROTI: 1         MI 
ZDRŽAL SA: 0  
 

D. Prevod majetku mesta       (referent odd. právneho a majetkového ) 

1. Pozemok na  Strednočepeňskej ul. – manželia Slobodoví      

Rozprava 

 

Uznesenie č. 65/2024 
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Legislatívno – právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala prevod majetku 

mesta pozemok na Strednočepeňskej ulici – manželia Slobodoví a odporúča MsZ prerokovať 

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 3                         EČ, MI, MTo    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 3         MH, MTa, SB 
 

 

E. Výpožička majetku mesta  (referent odd. právneho a majetkového)  

1. Spôsob nakladania s majetkom mesta Sereď – výpožička pozemku na Vinárskej ulici za 

účelom prevádzkovania automatickej stanice kvality ovzdušia v meste Sereď   

Rozprava 

Uznesenie č. 66/2024 

Legislatívno – právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala výpožičku 

majetku mesta pozemok na Vinárskej ulici za účelom prevádzkovania automatickej stanice 

kvality ovzdušia v meste Sereď a odporúča MsZ prerokovať 

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 6                         EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0 
 

 

F. Zriadenie vecného bremena        (referent odd. právneho a majetkového)   

1. Pozemok na Hviezdoslavovej ulici- ZDIS, a.s.  

Rozprava 

Uznesenie č. 67/2024 

Legislatívno - právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala zriadenie 

vecného bremena Pozemok na Hviezdoslavovej ulici ZDIS, a.s., a odporúča MsZ prerokovať 

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 6                         EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0 
 

G. Nadobudnutie majetku   (referent odd. právneho a majetkového)  

1. Nebytový priestor Komenského ul.  – Vladimír Hladký 

Rozprava 

Uznesenie č. 68/2024 

Legislatívno – právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala nadobudnutie 

majetku Nebytový priestor Komenského ul. – Vladimír Hladký a odporúča MsZ prerokovať 

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 6           EČ, MI, DB, MTa, MH, MTo,    
ZA: 5                         EČ, DB, MTa, MH, MTo    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 1         MI 
 

H. Schválenie podmienok obchodnej verejnej súťaže – Poliklinika    (vedúci 

odd. právneho a majetkového) 
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Materiál predniesol vedúci odd. právneho a majetkového JUDr. Roman Lauko.   

Rozprava 

MI- chýba mi tam sankcia pri nedodržaní niektorých podmienok OVS.  

RL - Sankcia pri obchodnom podiele.  

Počet ambulancií – vždy bol problém, aby predložili reálne, čo je ambulancia. Aby tam bolo 

uvedené, že ambulancia zabezpečuje ambulantnú starostlivosť.  

RL – vychádzalo sa v súčasnosti z platnej zmluvy. 

MI – generálny súhlas pri tvorení nájomných zmlúv budú dávať oni? 

RL – je to pre služby, ktoré sú potrebné k fungovaniu polikliniky 

MH – aká je tam cena nájmu? Aby tam bola cena nájmu, alebo nie? 

RL – ak tam tá cena bude a komisia vyberie uchádzača, môže sa ísť rovno k uzatvoreniu zmluvy 

bez toho, že to bude musieť ísť znovu do MsZ. 

MTa – rozsah poskytovanej starostlivosti ľuďom nevyhovuje. Tu v návrhu podmienok je to myslím 

dobre nastavené. Máme aj vedomosť, koľko investor vložil do zhodnotenia nehnuteľnosti?  

RL – o tomto vedomosť nemáme 

OK – stavby sa navrhujú na 50 rokov, 20 rokov nájmu je vlastne polovica životnosti budovy.  

SB – aby tam bolo 27 ambulancií počas celej doby nájmu, tak je to zapracované. 

OK – kvôli uvedenej sankcii sme chceli dosiahnuť, ab sa nájomca snažil, urýchlene doplnil 

chýbajúce ambulancie 

EČ – čo je výhodné pre mesto, nemusí byť výhodné pre občana. Musíme si uvedomiť aj tento 

rozmer. Výška nájomného aj výška 4,6 milióna je podľa mňa vysoká na preinvestovanie navrhovala 

by som, aby pri schvaľovaní podmienok OVS mestským zastupiteľstvom sa poslanci zamysleli 

a zvážili či by nebolo vhodné vyjsť v ústrety prípadným záujemcom v tom, aby sami navrhli výšku 

nájomného, ako aj výšku preinvestovaných financií počas nájmu s tým, že by sme navrhli sumu pod 

ktorú by záujemca nemal ísť. V záujme zachovať v meste zdravotnú starostlivosť pre občanov je 

potrebné pristúpiť aj ku kompromisom. 

MTa – poskytovanie zdravotnej starostlivosti by malo byť samozrejme prvoradé.  

MI – čaká nás veľmi vážne rozhodnutie na MsZ. 

RL – v konečnom dôsledku MsZ nominuje komisiu a komisia vyberie nájomcu. Preto si treba dobre 

zvážiť, ako bude zložená komisia. 

OK – ak tam nebude požadovaná suma v návrhu súťaže, potom by to mohlo opäť prejsť 

schvaľovaním v MsZ. 

... odišiel so zasadnutia p. JUDr. Tóth 

 

Uznesenie č. 69/2024 

Legislatívno – právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala schválenie 

podmienok obchodnej verejnej súťaže - Poliklinika a odporúča MsZ prerokovať s pripomienkou 

aby do OVS bola zapracovaná zmluvná pokuta za nedodržanie zmluvne dohodnutých investícií 

z hľadiska ich výšky a času.   

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 5           EČ, MI, DB, MTa, MH,    
ZA: 3                         MI, MTa, MH    
PROTI: 2         EČ, DB 
ZDRŽAL SA: 0                    

 

CH. Zrušenie uznesenia č. 210/202  (referent oddelenia právneho a majetkového) 

Uznesenie č. 70/2024 

Legislatívno – právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala materiál 

o zrušení Uznesenia č. 210/2023 a odporúča MsZ prerokovať zrušenie uznesenia. 
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Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 5           EČ, MI, DB, MTa, MH    
ZA: 5                         EČ, MI, DB, MTa, MH    
PROTI: 0  
ZDRŽAL SA: 0 
 
BOD č. 6 
Do bodu rôzne bol odsúhlasený materiál na prerokovanie z programu MsZ bod č.19 – 
Odsúhlasenie stavebných úprav a odpisovanie technického zhodnotenia predmetu nájmu 
Rozprava 
RL – tiež som sa na to pýtal vedúceho odd. Rozvoja mesta a realizácie  projektov, prečo ide tento 
materiál na prerokovanie MsZ.  
EČ – žiadosť , ktorá má byť prerokovaná nie je v súlade s platnou NZ a ani uznesenie 
nekorešponduje so žiadosťou. Nie je jasné čo presne žiadateľka chce touto zmluvou docieliť a o čo 
vlastne žiada. Takto podaná žiadosť by nemala byť prerokovaná ani schvaľovaná MsZ, preto budem 
žiadať vysvetlenie od predkladateľa materiálu dôvod jeho predloženia.  
MTa – žiadajú súhlas na odpisovanie  nimi vykonaného technického zhodnotenia 
DB – potrebujú súhlas na odpisovanie nimi zhodnoteného majetku. Buď materiál stiahnete 
z rokovania, alebo to prerokujete. 
OK – na základe stavebného povolenia si podali žiadosť o súhlas MsZ už pred tým, preto asi 
postupovali aj v tomto prípade žiadosťou o MsZ. Z obavy, aby nevznikol rozpor, si žiadajú súhlas. 
 
Uznesenie č. 71/2024 

Legislatívno – právna komisia na svojom zasadnutí dňa 17.09.2024 prerokovala materiál 

Odsúhlasenie stavebných úprav a odpisovanie technického zhodnotenia predmetu nájmu 

a odporúča MsZ prerokovať  

Hlasovanie:  
PRÍTOMNÍ: 5           EČ, MI, DB, MTa, MH   
ZA: 0                            
PROTI: 2          EČ, DB 
ZDRŽAL SA:             MH, MTa 
NEHLASOVAL: 1     MI 
Uznesenie nebolo prijaté. 
 
BOD č. 7 
Predsedníčka komisie  poďakovala prítomným za účasť a ukončila zasadnutie komisie. 
 
 
 
 
 
 
                                                                                        JUDr. Edita Červeňová, v.r. 
                                                                                              predsedníčka  komisie 
                                                                               
 
Zapísala: Eva Kavoňová, tajomníčka komisie 
Dňa: 18. 09. 2024 


